
Berglia Huseierforening (BHF) 

Referat fra styremøte 

22.03.23: 22. mars  2023 fra kl. 20.15 – 22.00 

Møtested: Øvre Berglia 59, 1353 Bærums Verk 

Til stede: Bente Michaelsen (NB70), Joachim Øwre Israelsbakk (NB73), Sarah Erin 

Braathen (ØB65), Jørg Krause (ØB59) 

 

Neste møte: 20. april 2023, kl. 1900 i Helset klubbhus.  

 

Sak nr: Ansvarlig: 

1. Utvidelse hos Franzefoss  - Joachim 

Den 19.12.2022 mottok Berglia Huseierforening sak 20/9596-RASK – Høring / offentlig 

ettersyn – detaljregulering for utvidelse av steinbrudd på Steinshøgda. Det ble informert om 

saken på huseierforeningens FB side og ingen innspill utover tidligere bemerkninger fra 

huseierforeningen ble mottatt. Svar på høringen til Bærum Kommune ble levert 10.02.2023. 

Følges opp videre.  

2. Neste styremøte   - Alle 

Avholdes i etterkant av generalforsamlingen torsdag 20. april 2023.   

3.  Generalforsamling  -  Alle  

Generalforsamling avholdes torsdag 20. april 2023, kl. 1900 i Helset klubbhus.  

Innkalling sendes ut 2 uker før, dvs. 6. april 2023.  

Saker: årsberetning (Joachim), årsregnskap (Jørg), budsjett (Jørg), valg, forslag om innføring 

av servicegebyr på kr. 250,- pr. husstand som har ellader-system i garasjen (Joachim). 

Styreleder Joachim, sekretær Bente og styremedlem Sarah er på valg, men Joachim og Sarah 

fortsetter gjerne i sine verv dersom de blir valgt.  

Bente skriver ut papirer til generalforsamlingen og deler ut i postkassene før påske.  

4. El-billading i garasjene 

Enkelte har problemer med lading/kapasitet. Viktig å være klar over at man får ikke mer 

strøm enn det er kapasitet til i trafoen.  

 

5. Styreweb    - Henrik  
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Styreweb har blitt vurdert som et verktøy for dokumentstyring for huseierforeningens styre. 

Det har blitt vurdert til lite nyttig sett opp mot hvordan vi jobber. Henrik foreslår «Motion» 

som et bedre verktøy og presenterer dette på neste styremøte i mars. 

Jørg avslutter abonnementet på Styreweb fordi det ikke brukes.  

6. Befaringsnotat garasje  - Alle 

Følges opp på dugnad til våren. Foreslått innkjøp av materiell for utbedring av stående 

panel, som igjen utføres på dugnad. 

Sjekker opp mulighet for å bytte garasjeporter til aluminiumsporter (gjort på Øvre 

Toppenhaug). Enkelte har problemer med gamle og slitne garasjeporter. Info sendes 

Joachim som følger opp.  

7. Trær og beskjæring  - Joachim 

Enkelte trær er beskjært på fellesområdet. Utført.  

8. Fart på internveier   - Joachim 

Konkludert med at dette er stort sett et problem ifb med leveranser eller annet besøk til 

området, men også av beboere. Oppfordrer alle til å ta kontakt med de som kjører for fort til 

å ta hensyn. Videre tiltak med skilting «20» istedenfor «30» vurderes.  

30 km-skiltet er kommunalt (på vei inn i Berglia). Styret bestiller 2 stk privatrettslig skilt med 

20 km fartsgrense + barn leker.  

9. Gatelys    - Joachim  

Huseierforeningen har blitt kontaktet av Bærum Kommune vedrørende utskiftning av 

gatelyset på boligfeltet. I vår avtale har vi en avsetning til vedlikehold som nå kommer til 

nytte. BK ønsker å bytte eksisterende armaturer til LED med styringssystem opp mot sentral. 

Dette vil gi oss en betraktelig lavere driftsutgifter og mer «riktig belysning» da dagens 

løsning hverken er effektiv eller blendingsvennlig. Prøve på nytt armatur blir satt opp på 

mast i krysset opp mot ØB41 til våren. Beboere bes gi tilbakemelding rundt resultat av dette. 

Saken oppdateres videre på FB kanalen. 

10. TV/Fiber    - Henrik 

Vi noterer oss at prisene stadig økes på løsningen vi har i dag fra T-We (Telenor). Mange 

bruker heller ikke linjer TV slik som før. Henrik har fått mandat til å se på avtalen vi har og 

eventuelt se på alternativer. 

Har du saker du ønsker å ta opp, kontakter du en i styret! 

Styret kan kontaktes samlet på styret@berglia.net  

22.03.2023 
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